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Protokół Nr LVI/2024 

z obrad LVI sesji Rady Gminy Bądkowo 

z dnia 27 marca 2024 roku 

 

Obrady rozpoczęto o godzinie 09:00, zakończono o godzinie 10:30. 

 

Porządek LVI sesji Rady Gminy Bądkowo: 

1. Otwarcie LVI sesji Rady Gminy Bądkowo i stwierdzenie quorum.  

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z LV sesji Rady Gminy Bądkowo z dnia 27 marca 2024 roku. 

4. Informacja z działalności Wójta Gminy Bądkowo w okresie między sesjami. 

5. Przedstawienie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Bądkowo na rok 2024 

a) dyskusja, 

b) podjęcie uchwały. 

6. Przedstawienie projektu uchwały w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie 

funduszu sołeckiego w budżecie gminy Bądkowo na rok 2025 

c) dyskusja, 

d) podjęcie uchwały. 

7. Przedstawienie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta 

Gminy Bądkowo 

a) dyskusja, 

b) podjęcie uchwały. 

8. Przedstawienie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych 

Komisji Rady Gminy Bądkowo na 2024 rok 

a) dyskusja, 

b) podjęcie uchwały. 
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9. Przedstawienie projektu uchwały w sprawie przyjęcia prowadzenia zadania z zakresu 

administracji rządowej dotyczącej utrzymania grobów i cmentarzy wojennych w 2024 

roku   

a) dyskusja, 

b) podjęcie uchwały. 

10. Przedstawienie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

nieruchomości położonej w obrębie 0021 Toporzyszczewo 

a)  dyskusja, 

b) podjęcie uchwały. 

11. Przedstawienie projektu uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Bądkowo do 

realizacji Programu ,,Asystent Osobisty Osoby z niepełnosprawnością” dla jednostek 

Samorządu Terytorialnego – edycja 2024 ze środków Funduszu Solidarnościowego   

a) dyskusja, 

b) podjęcie uchwały. 

12. Przedstawienie raportu z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Bądkowo oraz 

efektów jego realizacji za rok 2023”. 

13. Przedstawienie rocznego sprawozdania z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny 

za 2023 rok. 

14. Wolne wnioski i zapytania. 

15. Zakończenie obrad LVI sesji Rady Gminy Bądkowo. 

Zestawienie podjętych uchwał 

• Uchwała nr LVI/413/2024 w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Bądkowo na 

rok 2024 

• Uchwała nr LVI/414/2024 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy 

Bądkowo 

• Uchwała nr LVI/415/2024 w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady 

Gminy Bądkowo na 2024 rok 
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• Uchwała nr LVI/418/2024 w sprawie przystąpienia Gminy Bądkowo do realizacji 

Programu ,,Asystent Osobisty Osoby z niepełnosprawnością” dla jednostek Samorządu 

Terytorialnego – edycja 2024 ze środków Funduszu Solidarnościowego   

• Uchwała nr LVI/419/2024 w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu 

sołeckiego w budżecie gminy Bądkowo na rok 2025  

W sesji uczestniczyli radni i sołtysi według list obecności. Lista obecności radnych i sołtysów 

stanowi załącznik nr 1 i nr 2 do niniejszego protokołu. 

W posiedzeniu sesji uczestniczyli również zaproszeni goście według listy obecności – załącznik 

nr 3 do protokołu. 

Ad. 1 

Przewodnicząca Rady Gminy Bądkowo Pani Elżbieta Figas dokonała otwarcia LVI sesji Rady 

Gminy Bądkowo przywitała wszystkich obecnych radnych, Wójta Gminy, Skarbnika Gminy, 

Sekretarza Gminy, pracowników obsługujących sesję oraz osoby przybyłe na naszą sesję i 

oglądających transmisję sesji.  

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy zwróciła się do radnych z prośbą o zalogowanie się na 

urządzeniach w celu sprawdzenia obecności, po czym stwierdziła, że ustawowy skład rady 

wynosi 15 osób, obecnych jest 12 radnych, co stanowi pełne quorum do podejmowania 

prawnych decyzji. 

Ad. 2 

Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła proponowany porządek obrad LVI sesji Rady 

Gminy Bądkowo. Uwag do porządku obrad nie było. Porządek obrad został przyjęty. 

Ad. 3 

Przewodnicząca Rady Gminy zaproponowała przyjęcie protokołu bez odczytywania z sesji LV 

odbytej w dniu 28 lutego 2024 roku i wyjaśniła, że projekt protokołu dostępny jest na stronie 

Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu Gminy Bądkowo. Uwag do protokołu nikt z radnych 

nie wniósł. 

Przewodnicząca Rady Gminy ogłosiła głosowanie nad przyjęciem protokołu z sesji nr LV 

odbytej w dniu 28 lutego 2024 roku. 
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W głosowaniu udział wzięło 12 radnych – „za” przyjęciem protokołu głosowało 12 radnych, 

głosów „przeciwnych”  i „wstrzymujących się” nie było – protokół z sesji został przyjęty.  

Imienny wykaz głosowania w sprawie przyjęcia protokołu z sesji Rady Gminy nr LV odbytej w 

dniu 28 lutego 2024 roku stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Ad. 4 

Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami. 

Sprawozdanie Wójta Gminy stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Ad. 5 

Na obrady sesji dołączył radny Pan Marek Jankowski – obecnych 13 radnych. 

Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej Gminy Bądkowo na rok 2024 i ogłosiła dyskusję nad przedstawionym projektem 

uchwały. 

Ad. a) 

Dyskusji nie było. 

Ad. b) 

Przewodnicząca Rady Gminy ogłosiła głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej Gminy Bądkowo na rok 2024. 

W głosowaniu udział brało 13 radnych – „za” przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych,  

głosów „przeciwnych” i ,,wstrzymujących się”  nie było – uchwała została podjęta.  

Imienny wykaz głosowania w sprawie przyjęcia Uchwały nr LVI/413/2024 Rady Gminy 

Bądkowo z dnia 27 marca 2024 roku w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Bądkowo 

na rok 2024 stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Ad. 6 

Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie niewyrażenia zgody na 

wyodrębnienie funduszu sołeckiego w budżecie gminy Bądkowo na rok 2025 i otworzyła 

dyskusję nad przedstawionym projektem uchwały. 

Ad. a)  
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Dyskusji nie było. 

Ad. b) 

Przewodnicząca Rady Gminy ogłosiła głosowanie nad projektem uchwały w sprawie 

niewyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w budżecie gminy Bądkowo na rok 

2025. 

W głosowaniu udział brało 13 radnych – „za” przyjęciem uchwały głosował 1 radny,  12 głosów 

było „przeciwnych” a głosów „wstrzymujących się” nie było.  

Imienny wykaz głosowania w sprawie przyjęcia Uchwały nr LVI/414/2024 Rady Gminy 

Bądkowo z dnia 27 marca 2024 roku w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu 

sołeckiego w budżecie gminy Bądkowo na rok 2025 stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Radca prawny Pan Tomasz Rolirad oznajmił, że wobec niepodjęcia uchwały w sprawie 

niewyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego (niepodjęcia tej uchwały) istnieje 

obowiązek podjęcia do 31 marca uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie 

funduszu sołeckiego.  Radca prawny zaproponował aby zmienić porządek obrad i wprowadzić 

tę drugą uchwałę, ponieważ według przepisu, orzecznictwa lokalnego Sądu Administracyjnego 

w Bydgoszczy trzeba podjąć jedną z tych dwóch rodzajów uchwał. 

Radny Gminy Pan Adrian Hyży wyraził zdanie, czy nie prościej byłoby od razu przygotowywać 

uchwałę, która mówi o wyrażeniu zgody i wtedy automatycznie, gdy rada wyrazi lub nie wyrazi 

zgody to fundusz zostanie lub nie zostanie wyodrębniony.   

Radca prawny oznajmił, że to była propozycja, która została tak sformułowana, jak również 

mogła być w odwrotny sposób sprecyzowana ale to państwo decydują o podjęciu czy nie 

podjęciu uchwały, natomiast nie można zarzucać, że akurat taka propozycja jest gorsza. 

Skarbnik Gminy Pani Aleksandra Hofman oznajmiła, że kiedyś była przedstawiana uchwała w 

sprawie wyrażenia, czy niewyrażenia i wtedy były sugestie, że projekt uchwały ma określać to 

jednoznacznie, dlatego też proponowane jest niewyrażenie zgody na wyodrębnienie funduszu 

sołeckiego w budżecie na 2025 rok. 

Radna Gminy Pani Agnieszka Sobiecka – Podlewska podziękowała radnym i wyraziła swoje 

zdanie, iż jest zadowolona, że fundusz sołecki został przywrócony na następny rok, ponieważ 

przez ostatnie 5 lat była praktycznie jedyną osobą, która broniła funduszu sołeckiego i tylko w 

2019 roku to się udało, choć propozycja była inna. 
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Radca prawny uważa, że trzeba podjąć uchwałę pozytywną, która powinna być wprowadzona 

do porządku obrad i na nowo powinna zostać przegłosowana, ponieważ nie ma automatyzmu, 

że niepodjęcie uchwały o niewyrażeniu od razu przywraca fundusz solecki. 

Radny Gminy Pan Ryszard Wiśniewski wyraził zdanie, że jest za tym aby przy wydzielaniu 

funduszu sołeckiego było 50% uprawnionych do głosowania z wioski na takim spotkaniu. 

Radna Gminy Pani Agnieszka Sobiecka – Podlewska oznajmiła, że nie da się wprowadzić 

takich warunków, ponieważ musiałoby być to zapisane w ustawie oraz dopowiedziała również, 

że intencją ustawodawcy było to, żeby mieszkańcy, którzy są aktywni, zainteresowani 

decydowali o tym, na co te pieniądze zostaną przeznaczone. Radna Gminy Pani Agnieszka 

Sobiecka – Podlewska poprosiła Pana Wójta albo Pana Mecenasa o konkretne stanowisko, co 

zrobić aby fundusz został wyodrębniony? 

Radca prawny Pan Tomasz Rolirad odpowiedział, że trzeba wprowadzić uchwałę do porządku 

obrad w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w budżecie gminy 

Bądkowo na rok 2025 i ją przegłosować.  

Przewodnicząca Rady Gminy powiedziała, że zrozumiała to tak, iż to radny ma inicjatywę 

uchwałodawczą, ponieważ Pan Wójt już przedstawił inny projekt uchwały. 

Radny Gminy Pan Roman Kaszubski zwrócił się do Pani Przewodniczącej Rady Gminy o 

ogłoszenie przerwy. 

Radna Gminy Pani Agnieszka Sobiecka – Podlewska oznajmiła, że to nie jest kwestia do 

rozwiązania na przerwie oraz zwróciła się z zapytaniem, czy to radny bądź grupa radnych ma 

złożyć przeciwny projekt uchwały? 

Wójt Gminy podtrzymał swoje stanowisko i zaznaczył, że jest konsekwentny i jest za 

niewyodrębnieniem funduszu, tak jak argumentował w latach poprzednich. Wójt Gminy 

dopowiedział, że grupa pięciu radnych może złożyć wniosek, który zostanie przegłosowany 

jeszcze na dzisiejszej sesji oraz zaproponował pięciominutową przerwę. 

Radna Gminy Pani Agnieszka Sobiecka – Podlewska oznajmiła, że wnioskuje do Pani 

Przewodniczącej o dziesięć minut przerwy, na której grupa pięciu radnych przygotuje projekt 

uchwały i złoży wniosek o zmianę porządku sesji.  

W związku z wnioskiem Pani Przewodnicząca Rady Gminy ogłosiła dziesięciominutowa 

przerwę w obradach. 
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Po przerwie o godzinie 9:50 Przewodnicząca Rady Gminy wznowiła obrady LVI sesji Rady 

Gminy Bądkowo i przystąpiono do realizacji porządku obrad w składzie niezmienionym, tj. 13 

radnych. 

Radna Gminy Pani Agnieszka Sobiecka – Podlewska oznajmiła, że grupa radnych w osobach 

Agnieszka Sobiecka - Podlewska, Ewa Lewandowska, Mirosława Pawlak, Ciesielski Roman, 

Pasiński Henryk, Kaszubski Roman, Jankowski Marek, Suchara Ryszard, Pietrzak Tomasz, 

Adrian Hyży i Marian Machalski składają wniosek do Pani Przewodniczącej o zmianę porządku 

obrad dzisiejszej sesji poprzez wprowadzenie uchwały o wyrażeniu zgody na wyodrębnienie 

funduszu sołeckiego w budżecie gminy Bądkowo na rok 2025 oraz proszą o poddanie wniosku 

pod głosowanie. 

Przewodnicząca Rady Gminy oznajmiła wprowadzenie zmian do porządku obrad. 

I propozycja zmiany porządku obrad dotyczy punktu 14, który otrzymuje nowe brzmienie: 

,,Przedstawienie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu 

sołeckiego w budżecie gminy Bądkowo na rok 2025”  

a) dyskusja, 

b) podjęcie uchwały. 

Głosowanie nad pierwszą zmianą porządku obrad dotyczącą punktu 14 ,,Przedstawienie 

projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 

budżecie gminy Bądkowo na rok 2025”. 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych – „za” przyjęciem porządku głosowało 12 radnych, 1 

głos „wstrzymujący się”, „przeciwnych” nie było  – pierwsza zmiana porządku obrad została 

przyjęta.  

Imienny wykaz głosowania w sprawie przyjęcia pierwszej propozycji zmiany porządku obrad 

dotyczący punktu 14 ,,Przedstawienie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

wyodrębnienie funduszu sołeckiego w budżecie gminy Bądkowo na rok 2025” z dnia 27 marca 

2024 roku stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

II propozycja zmiany porządku obrad dotyczy punktu 15, który otrzymuje nowe brzmienie: 

,,Wolne wnioski i zapytania”. 

Głosowanie nad drugą zmianą porządku obrad dotyczącą punktu 15 ,,Wolne wnioski i 

zapytania”. 
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W głosowaniu udział wzięło 13 radnych – „za” przyjęciem porządku głosowało 13 radnych, 

głosów „przeciwnych” i „wstrzymujących się” nie było  – druga zmiana porządku obrad została 

przyjęta.  

Imienny wykaz głosowania w sprawie przyjęcia drugiej propozycji zmiany porządku obrad 

dotyczący punktu 15  ,,Wolne wnioski i zapytania”  z dnia 27 marca 2024 roku stanowi 

załącznik nr 9 do protokołu. 

III propozycja zmiany porządku obrad to punkt 16 o brzmieniu: ,,Zakończenie obrad LVI sesji 

Rady Gminy Bądkowo”. 

Głosowanie nad trzecią zmianą porządku obrad dotyczącą punktu 16 ,, Zakończenie obrad LVI 

sesji Rady Gminy Bądkowo”. 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych – „za” przyjęciem porządku głosowało 13 radnych, 

głosów „przeciwnych” i „wstrzymujących się” nie było  – trzecia zmiana porządku obrad 

została przyjęta. 

Imienny wykaz głosowania w sprawie przyjęcia trzeciej propozycji zmiany porządku obrad 

dotyczący punktu 16 ,, Zakończenie obrad LVI sesji Rady Gminy Bądkowo”  z dnia 27 marca 

2024 roku stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Ad. 7 

Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działalność Wójta Gminy Bądkowo i ogłosiła dyskusję nad przedstawionym projektem 

uchwały. 

Ad. a) 

Przewodnicząca Rady Gminy dopowiedziała, że z dokumentacji która została zebrana i 

przeanalizowana na posiedzeniu komisji skarg, wniosków i petycji wynika, że jakość węgla jest 

właściwa, a opał który jest stosowany do ogrzewania budynków w Kwiatkowie, w którym 

mieszka skarżąca, jest stosowany do wszystkich jednostek gminnych, a także Urzędu Gminy 

Bądkowo. Zwiększenie ilości zakupionego opału wynika z faktu, iż po modernizacji kotłowni 

i wymienianie pieca zapotrzebowanie na opał jest większe, w związku z tym nie można 

porównywać zużycia opału tylko na podstawie tonażu, ponieważ kiedyś, a obecnie budynek 

opalany był innym asortymentem. Komisja skarg, wniosków i petycji na posiedzeniu w dniu 
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13 marca stwierdziła, iż nie dopatrzyła się zasadności zarzutów podnoszonych w skardze, 

dlatego wnioskowała, aby przedmiotową skargę uznać za bezzasadną. 

Radna Pani Ewa Lewandowska powiedziała, że skarżąca w skardze zarzucała złą jakość opału 

a nie tonaż oraz oznajmiła, że prosiła o przeprowadzenie ekspertyzy węgla zgodnie z 

informacjami zawartymi w umowie przetargowej, która rozwiązałaby problem. Radna Gminy 

Pani Ewa Lewandowska uważa, że skarga jest zasadna oraz zwróciła się z zapytaniem, czemu 

taka ekspertyza nie była sporządzona?  

Radna Gminy Pani Agnieszka Sobiecka – Podlewska oznajmiła, że każdy może złożyć skargę 

a rada ma obowiązek rozpatrzyć i uznać, czy jest zasadna, czy jest niezasadna. Radna Gminy 

Pani Agnieszka Sobiecka – Podlewska powiedziała, że będzie głosować przeciwko ale też 

przyznaje rację radnej Pani Ewie Lewandowskiej, ponieważ gdyby Pan Wójt zlecił tą 

ekspertyzę za te 300 złotych to pokazałoby to, że rzeczywiście tam wszystko jest w porządku, 

jak również uważa, że  jeżeli jesteśmy odbiorcą tego węgla to nie zaszkodzi czasami sprawdzać.  

Radna Pani Ewa Lewandowska dopowiedziała również, że lokatorzy ponoszą koszty za ilość 

zużytego węgla, dlatego wiadomo, jak węgiel jest gorszej jakości, to tonaż węgla będzie 

wyższy. 

Radny Pan Ryszard Wiśniewski oznajmił, że do tej pory mieszkanka nie zgłaszała takich 

problemów a dopiero nawarstwiło się to przez ostatnie 2-3 lata oraz dopowiedział, że 

oczywiście można wykonać taką ekspertyzę ale nikt nie wykona jej za 300 złotych. 

Radna Pani Ewa Lewandowska uważa, że skoro w umowie przetargowej zawarta jest 

możliwość przeprowadzenia ekspertyzy to gmina mogłaby wystąpić o sprawdzenie 

kaloryczności węgla. 

Skarbnik Gminy oznajmiła, że po ostatniej komisji kontaktowała się z trzema kopalniami, które 

byłyby gotowe wykonać ekspertyzę i wydać opinię prawną, to koszt wyniósłby około 3 000 / 4 

000 złotych. Skarbnik Gminy powiedziała, że jakiś czas temu gmina wykonała taką ekspertyzę 

na opał w Toporzyszczewie, wtedy stwierdzono, że kaloryczność jest dobra taka, jaką wskazuje 

dostawca i wtedy gmina poniosła koszt w wysokości 2 000 złotych.  

Ad. b) 

Przewodnicząca Rady Gminy ogłosiła głosowanie nad projektem uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Bądkowo. 
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W głosowaniu udział brało 13 radnych – „za” przyjęciem uchwały głosowało 11 radnych, 1  

głos „przeciwny”  oraz 1 głos ,,wstrzymujący” – uchwała została podjęta.  

Imienny wykaz głosowania w sprawie przyjęcia Uchwały nr LVI/415/2024 Rady Gminy 

Bądkowo z dnia 27 marca 2024 roku w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta 

Gminy Bądkowo stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Ad. 8 

Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planów 

pracy stałych Komisji Rady Gminy Bądkowo na 2024 rok i ogłosiła dyskusję nad 

przedstawionym projektem uchwały. 

Ad. a) 

Dyskusji nie było. 

Ad. b) 

Przewodnicząca Rady Gminy ogłosiła głosowanie nad projektem uchwały w sprawie 

zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Gminy Bądkowo na 2024 rok. 

W głosowaniu udział brało 13 radnych – „za” przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych,  

głosów „przeciwnych” i ,,wstrzymujących się”  nie było – uchwała została podjęta.  

Imienny wykaz głosowania w sprawie przyjęcia Uchwały nr LVI/416/2024 Rady Gminy 

Bądkowo z dnia 27 marca 2024 roku w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji 

Rady Gminy Bądkowo na 2024 rok stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Ad. 9 

Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia prowadzenia 

zadania z zakresu administracji rządowej dotyczącej utrzymania grobów i cmentarzy 

wojennych w 2024 roku i otworzyła dyskusję nad przedstawionym projektem uchwały. 

Ad. a)  

Dyskusji nie było. 

Ad. b) 
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Przewodnicząca Rady Gminy ogłosiła głosowanie nad projektem uchwały w sprawie przyjęcia 

prowadzenia zadania z zakresu administracji rządowej dotyczącej utrzymania grobów i 

cmentarzy wojennych w 2024 roku. 

W głosowaniu udział brało 13 radnych – „za” przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych,  

głosów „przeciwnych” i „wstrzymujących się” nie było – uchwała została podjęta.  

Imienny wykaz głosowania w sprawie przyjęcia Uchwały nr LVI/417/2024 Rady Gminy 

Bądkowo z dnia 27 marca 2024 roku w sprawie przyjęcia prowadzenia zadania z zakresu 

administracji rządowej dotyczącej utrzymania grobów i cmentarzy wojennych w 2024 roku 

stanowi załącznik nr 13 do protokołu.  

Ad. 10 

Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie nieruchomości położonej w obrębie 0021 Toporzyszczewo i otworzyła 

dyskusję nad przedstawionym projektem uchwały. 

Ad. a) 

Dyskusji nie było. 

Ad. b) 

Przewodnicząca Rady Gminy ogłosiła głosowanie nad projektem uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonej w obrębie 0021 

Toporzyszczewo. 

W głosowaniu udział brało 13 radnych – „za” przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych,  

głosów „przeciwnych” i „wstrzymujących się” nie było – uchwała została podjęta.  

Imienny wykaz głosowania w sprawie przyjęcia Uchwały nr LVI/418/2024 Rady Gminy 

Bądkowo z dnia 27 marca 2024 roku w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

nieruchomości położonej w obrębie 0021 Toporzyszczewo stanowi załącznik nr 14 do 

protokołu.  

Ad. 11 

Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy 

Bądkowo do realizacji Programu ,,Asystent Osobisty Osoby z niepełnosprawnością” dla 
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jednostek Samorządu Terytorialnego – edycja 2024 ze środków Funduszu Solidarnościowego 

i otworzyła dyskusję nad przedstawionym projektem uchwały. 

Ad. a) 

Radna Gminy Pani Agnieszka Sobiecka - Podlewska podziękowała Pani kierownik GPOS za 

przystąpienie po raz pierwszy do takiego programu oraz ma nadzieję, że w przyszłym roku 

spotka się to z jeszcze większym odbiorem a także będzie możliwość przystąpienia do 

programu  „Opieka Wytchnieniowa”, który też jest skierowany do osób potrzebujących 

pomocy.  

Ad. b) 

Przewodnicząca Rady Gminy ogłosiła głosowanie nad projektem uchwały w sprawie 

przystąpienia Gminy Bądkowo do realizacji Programu ,,Asystent Osobisty Osoby z 

niepełnosprawnością” dla jednostek Samorządu Terytorialnego – edycja 2024 ze środków 

Funduszu Solidarnościowego. 

W głosowaniu udział brało 13 radnych – „za” przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych,  

głosów „przeciwnych” i „wstrzymujących się” nie było – uchwała została podjęta.  

Imienny wykaz głosowania w sprawie przyjęcia Uchwały nr LVI/419/2024 Rady Gminy 

Bądkowo z dnia 27 marca 2024 roku w sprawie przystąpienia Gminy Bądkowo do realizacji 

Programu ,,Asystent Osobisty Osoby z niepełnosprawnością” dla jednostek Samorządu 

Terytorialnego – edycja 2024 ze środków Funduszu Solidarnościowego stanowi załącznik nr 

15 do protokołu.  

Ad.12 

Przewodnicząca Rady Gminy Bądkowo przedstawiła raport z realizacji Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w 

Gminie Bądkowo oraz efektów jego realizacji za rok 2023 i zwróciła się do radnych, czy mają 

jakieś pytania? 

Ad.13 

Przewodnicząca Rady Gminy Bądkowo przedstawiła roczne sprawozdanie z realizacji zadań z 

zakresu wspierania rodziny za 2023 rok i zwróciła się do radnych, czy mają jakieś pytania? 

Ad. 14 
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Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

wyodrębnienie funduszu sołeckiego w budżecie gminy Bądkowo na rok 2025 i otworzyła 

dyskusję nad przedstawionym projektem uchwały. 

Ad. a)  

Dyskusji nie było. 

Ad. b) 

Przewodnicząca Rady Gminy ogłosiła głosowanie nad projektem uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w budżecie gminy Bądkowo na rok 

2025. 

W głosowaniu udział brało 13 radnych – „za” przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych, 1 

głos „przeciwny”, a „wstrzymujących się” nie było – uchwała została podjęta.  

Imienny wykaz głosowania w sprawie przyjęcia Uchwały nr LVI/420/2024 Rady Gminy 

Bądkowo z dnia 27 marca 2024 roku w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu 

sołeckiego w budżecie gminy Bądkowo na rok 2025 stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  

Ad.15 

Wolnych wniosków i zapytań nie było. 

Ad. 16 

Wobec zrealizowanego porządku obrad o godzinie 10:30 Przewodnicząca Rady Gminy 

Bądkowo zamknęła obrady LVI sesji Rady Gminy Bądkowo. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokół sporządził: 



12

12

0

0

LP

1.

2.

3.

4.

5.

6.

7.

8.

9.

10.

11.

12.

13.

14.

15.

Załącznik nr 4 do Protokołu nr LVI/2024 z obrad LVI sesji Rady 

Gminy Bądkowo z dnia 27 marca 2024 roku                

4. Przyjęcie protokołu nr LV sesji Rady Gminy Bądkowo z dnia 28 lutego 2024 roku

Jestem ZA:

Jestem PRZECIW:

WSTRZYMUJE SIĘ:

GŁOSOWAŁO:

Ciesielski Roman

Figas Elżbieta

Grzegórski Piotr

Imię i nazwisko Jak głosował

ZA

ZA

nie głosował

ZA

Pasiński Henryk

Pawlak Mirosława

Pietrzak Tomasz

Hyży Adrian

Jankowski Marek

Kaszubski Roman

Kobusiński Piotr

Lewandowska Ewa

Machalski Marian

ZA

ZA

ZA

ZA

ZA

nie głosował

ZA

nie głosował

ZA

ZA

ZA

Sobiecka-Podlewska Agnieszka

Suchara Ryszard

Wiśniewski Ryszard
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Załącznik nr 6 do Protokołu nr LVI/2024 z obrad LVI sesji Rady 

Gminy Bądkowo z dnia 27 marca 2024 roku                

Ciesielski Roman ZA

Figas Elżbieta ZA

Grzegórski Piotr nie głosował

6. Uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Bądkowo na  rok 2024.

GŁOSOWAŁO:

Jestem ZA:

Jestem PRZECIW:

WSTRZYMUJE SIĘ:

Imię i nazwisko Jak głosował

Kobusiński Piotr nie głosował

Lewandowska Ewa ZA

Machalski Marian ZA

Hyży Adrian ZA

Jankowski Marek ZA

Kaszubski Roman ZA

Sobiecka-Podlewska Agnieszka ZA

Suchara Ryszard ZA

Wiśniewski Ryszard ZA

Pasiński Henryk ZA

Pawlak Mirosława ZA

Pietrzak Tomasz ZA
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Załącznik nr 7 do Protokołu nr LVI/2024 z obrad LVI sesji Rady 

Gminy Bądkowo z dnia 27 marca 2024 roku                

GŁOSOWAŁO:

Jestem ZA:

Jestem PRZECIW:

WSTRZYMUJE SIĘ:

Kaszubski Roman PPRZECIW

Kobusiński Piotr nie głosował

Lewandowska Ewa PPRZECIW

Grzegórski Piotr nie głosował

Hyży Adrian PPRZECIW

Jankowski Marek PPRZECIW

7. Uchwała w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w budżecie 

gminy Bądkowo na rok 2025

Wiśniewski Ryszard ZA

Pietrzak Tomasz PPRZECIW

Sobiecka-Podlewska Agnieszka PPRZECIW

Suchara Ryszard PPRZECIW

Machalski Marian PPRZECIW

Pasiński Henryk PPRZECIW

Pawlak Mirosława PPRZECIW

Imię i nazwisko Jak głosował

Ciesielski Roman PPRZECIW

Figas Elżbieta PPRZECIW
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13.

14.

15.

Pietrzak Tomasz ZA

Sobiecka-Podlewska Agnieszka ZA

Suchara Ryszard ZA

Wiśniewski Ryszard WSTRZYMAŁ SIĘ

Kobusiński Piotr nie głosował

Lewandowska Ewa ZA

Machalski Marian ZA

Pasiński Henryk ZA

Pawlak Mirosława ZA

Figas Elżbieta ZA

Grzegórski Piotr nie głosował

Hyży Adrian ZA

Jankowski Marek ZA

Kaszubski Roman ZA

Załącznik nr 8 do Protokołu nr LVI/2024 z obrad LVI sesji Rady 

Gminy Bądkowo z dnia 27 marca 2024 roku                

8. Zmiana porządku obrad dotyczy pkt 14

GŁOSOWAŁO:

Jestem ZA:

Jestem PRZECIW:

WSTRZYMUJE SIĘ:

Imię i nazwisko Jak głosował

Ciesielski Roman ZA
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2.

3.

4.

5.

6.

7.

8.

9.

10.

11.

12.

13.

14.

15.

Pietrzak Tomasz ZA

Sobiecka-Podlewska Agnieszka ZA

Suchara Ryszard ZA

Wiśniewski Ryszard ZA

Kobusiński Piotr nie głosował

Lewandowska Ewa ZA

Machalski Marian ZA

Pasiński Henryk ZA

Pawlak Mirosława ZA

Figas Elżbieta ZA

Grzegórski Piotr nie głosował

Hyży Adrian ZA

Jankowski Marek ZA

Kaszubski Roman ZA

9. Zmiana porządku obrad dotyczy pkt 15

GŁOSOWAŁO:

Jestem ZA:

Jestem PRZECIW:

WSTRZYMUJE SIĘ:

Imię i nazwisko Jak głosował

Ciesielski Roman ZA

Załącznik nr 9 do Protokołu nr LVI/2024 z obrad LVI sesji Rady 

Gminy Bądkowo z dnia 27 marca 2024 roku                
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2.

3.

4.

5.

6.

7.

8.

9.

10.

11.

12.

13.

14.

15.

Pietrzak Tomasz ZA

Sobiecka-Podlewska Agnieszka ZA

Suchara Ryszard ZA

Wiśniewski Ryszard ZA

Kobusiński Piotr nie głosował

Lewandowska Ewa ZA

Machalski Marian ZA

Pasiński Henryk ZA

Pawlak Mirosława ZA

Figas Elżbieta ZA

Grzegórski Piotr nie głosował

Hyży Adrian ZA

Jankowski Marek ZA

Kaszubski Roman ZA

10. Zmiana porządku obrad dotyczy pkt 16

GŁOSOWAŁO:

Jestem ZA:

Jestem PRZECIW:

WSTRZYMUJE SIĘ:

Imię i nazwisko Jak głosował

Ciesielski Roman ZA

Załącznik nr 10 do Protokołu nr LVI/2024 z obrad LVI sesji Rady 

Gminy Bądkowo z dnia 27 marca 2024 roku                
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4.

5.

6.

7.

8.

9.

10.

11.

12.

13.

14.

15.

Pietrzak Tomasz ZA

Sobiecka-Podlewska Agnieszka ZA

Suchara Ryszard ZA

Wiśniewski Ryszard ZA

Kobusiński Piotr nie głosował

Lewandowska Ewa ZA

Machalski Marian ZA

Pasiński Henryk ZA

Pawlak Mirosława ZA

Figas Elżbieta ZA

Grzegórski Piotr nie głosował

Hyży Adrian ZA

Jankowski Marek ZA

Kaszubski Roman ZA

GŁOSOWAŁO:

Jestem ZA:

Jestem PRZECIW:

WSTRZYMUJE SIĘ:

Imię i nazwisko Jak głosował

Ciesielski Roman ZA

Załącznik nr 10a do Protokołu nr LVI/2024 z obrad LVI sesji Rady 

Gminy Bądkowo z dnia 27 marca 2024 roku                

11. Przyjęcie zmienionego porządku obrad
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4.
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6.

7.

8.

9.

10.

11.

12.

13.

14.

15.

Pietrzak Tomasz ZA

Sobiecka-Podlewska Agnieszka ZA

Suchara Ryszard ZA

Wiśniewski Ryszard ZA

Kobusiński Piotr nie głosował

Lewandowska Ewa PPRZECIW

Machalski Marian ZA

Pasiński Henryk ZA

Pawlak Mirosława ZA

Figas Elżbieta ZA

Grzegórski Piotr nie głosował

Hyży Adrian WSTRZYMAŁ SIĘ

Jankowski Marek ZA

Kaszubski Roman ZA

12. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Bądkowo.

GŁOSOWAŁO:

Jestem ZA:

Jestem PRZECIW:

WSTRZYMUJE SIĘ:

Imię i nazwisko Jak głosował

Ciesielski Roman ZA

Załącznik nr 11 do Protokołu nr LVI/2024 z obrad LVI sesji Rady 

Gminy Bądkowo z dnia 27 marca 2024 roku                



13

13

0

0

LP

1.

2.

3.

4.

5.

6.

7.

8.

9.

10.

11.

12.

13.

14.

15. Wiśniewski Ryszard ZA

Pasiński Henryk ZA

Pawlak Mirosława ZA

Pietrzak Tomasz ZA

Sobiecka-Podlewska Agnieszka ZA

Suchara Ryszard ZA

Jankowski Marek ZA

Kaszubski Roman ZA

Kobusiński Piotr nie głosował

Lewandowska Ewa ZA

Machalski Marian ZA

Imię i nazwisko Jak głosował

Ciesielski Roman ZA

Figas Elżbieta ZA

Grzegórski Piotr nie głosował

Hyży Adrian ZA

Załącznik nr 12 do Protokołu nr LVI/2024 z obrad LVI sesji Rady 

Gminy Bądkowo z dnia 27 marca 2024 roku                

13. Uchwała w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Gminy Bądkowo na 

2024 rok.

GŁOSOWAŁO:

Jestem ZA:

Jestem PRZECIW:

WSTRZYMUJE SIĘ:
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12.

13.

14.

15.

Pawlak Mirosława ZA

Pietrzak Tomasz ZA

Sobiecka-Podlewska Agnieszka ZA

Suchara Ryszard ZA

Wiśniewski Ryszard ZA

Kaszubski Roman ZA

Kobusiński Piotr nie głosował

Lewandowska Ewa ZA

Machalski Marian ZA

Pasiński Henryk ZA

Ciesielski Roman ZA

Figas Elżbieta ZA

Grzegórski Piotr nie głosował

Hyży Adrian ZA

Jankowski Marek ZA

Załącznik nr 13 do Protokołu nr LVI/2024 z obrad LVI sesji Rady 

Gminy Bądkowo z dnia 27 marca 2024 roku                

14. Uchwała w sprawie przyjęcia prowadzenia zadania z zakresu administracji rządowej 

dotyczącej utrzymania grobów i cmentarzy wojennych w 2024 roku.

GŁOSOWAŁO:

Jestem ZA:

Jestem PRZECIW:

WSTRZYMUJE SIĘ:

Imię i nazwisko Jak głosował
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10.

11.

12.

13.

14.

15.

Pietrzak Tomasz ZA

Sobiecka-Podlewska Agnieszka ZA

Suchara Ryszard ZA

Wiśniewski Ryszard ZA

Kobusiński Piotr nie głosował

Lewandowska Ewa ZA

Machalski Marian ZA

Pasiński Henryk ZA

Pawlak Mirosława ZA

Figas Elżbieta ZA

Grzegórski Piotr nie głosował

Hyży Adrian ZA

Jankowski Marek ZA

Kaszubski Roman ZA

Załącznik nr 14 do Protokołu nr LVI/2024 z obrad LVI sesji Rady 

Gminy Bądkowo z dnia 27 marca 2024 roku                

GŁOSOWAŁO:

Jestem ZA:

Jestem PRZECIW:

WSTRZYMUJE SIĘ:

Imię i nazwisko Jak głosował

Ciesielski Roman ZA

15. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonej w 

obrębie 0021 Toporzyszczewo
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2.

3.

4.

5.

6.

7.

8.

9.

10.

11.

12.

13.

14.

15.

Pietrzak Tomasz ZA

Sobiecka-Podlewska Agnieszka ZA

Suchara Ryszard ZA

Wiśniewski Ryszard ZA

Kobusiński Piotr nie głosował

Lewandowska Ewa ZA

Machalski Marian ZA

Pasiński Henryk ZA

Pawlak Mirosława ZA

Figas Elżbieta ZA

Grzegórski Piotr nie głosował

Hyży Adrian ZA

Jankowski Marek ZA

Kaszubski Roman ZA

16. Uchwała w sprawie przystąpienia Gminy Bądkowo do realizacji Programu „Asystent 

Osobisty Osoby z niepełnosprawnością” dla jednostek Samorządu Terytorialnego – edycja 2024 

ze środków Funduszu Solidarnościowego.

GŁOSOWAŁO:

Jestem ZA:

Jestem PRZECIW:

WSTRZYMUJE SIĘ:

Imię i nazwisko Jak głosował

Ciesielski Roman ZA

Załącznik nr 15 do Protokołu nr LV/2024 z obrad LV sesji 

Rady Gminy Bądkowo z dnia 28 lutego 2024 roku        
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13.

14.

15.

Pietrzak Tomasz ZA

Sobiecka-Podlewska Agnieszka ZA

Suchara Ryszard ZA

Wiśniewski Ryszard ZA

Kobusiński Piotr ZA

Lewandowska Ewa nie głosował

Machalski Marian ZA

Pasiński Henryk ZA

Pawlak Mirosława ZA

Figas Elżbieta ZA

Grzegórski Piotr ZA

Hyży Adrian nie głosował

Jankowski Marek ZA

Kaszubski Roman ZA

19. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w budżecie gminy 

Bądkowo na rok 2025

GŁOSOWAŁO:

Jestem ZA:

Jestem PRZECIW:

WSTRZYMUJE SIĘ:

Imię i nazwisko Jak głosował

Ciesielski Roman ZA

Załącznik nr 16 do Protokołu nr LVI/2024 z obrad LVI sesji Rady 

Gminy Bądkowo z dnia 27 marca 2024 roku                


